
Na stretnutí s primátorom 

Umiestnenie našej školy v rebríčku INEKO nezostalo nepovšimnuté ani u predstaviteľov mesta 

Martin. Napriek tomu, že nepatríme do zriaďovateľskej pôsobnosti mesta, prevažná väčšina 

našich žiakov sú Martinčania. Za pozornosť stojí hlavne skutočnosť, že po piatich gymnáziách 

z Bratislavy a 1 gymnáziu z Košíc sme sa v rebríčku INEKO umiestnili my, osemročné 

gymnázium v meste Martin.  

Úspechy našich žiakov sa tak stávajú aj úspechom mesta Martin, ktoré aj takouto formou 

zviditeľňujeme. Preto aj primátor mesta Ján Danko pozval na stretnutie delegáciu z našej školy, 

aby ocenil prácu pedagógov, nadšenie študentov a kvalitné vzdelávacie prostredie. 
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